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Està molt bé donar roba usada,
però s’ha de fer amb dignitat. Amb
classe. Es fa necessari recordar
que el rober de Càritas no és cap
abocador ni cap deixalleria. Cal fer
un toc d’alerta en aquest aspecte,
perquè sovint fa la impressió que
força gent fa servir el rober de
Càritas com un desembaràs, una
solució per alliberar uns armaris de
casa quan ja són massa plens i
desempallegar-se de la roba que
sobra i que fa nosa.

Les persones voluntàries que es
dediquen a destriar la roba que la
gent dóna al rober es queixen que
molt sovint es troben amb peces o
objectes impresentables.

No es demana que la gent porti
la roba a Càritas com si fos un
regal embolicat amb un llaç, però
sí que la portés amb un esperit de
germanor, com si la portés a algú
estimat de la família, amb les

peces ben posades i endreçades,
no pas com qui buida l’armari de
cop sense cap mirament.

Hi ha un criteri recurrent a l’hora
de ficar roba a la bossa per anar a
Càritas, i és la gent que diu:
“Abans de llençar-la, algú l’aprofi-
tarà” o “abans que no es faci malbé
del tot...”. Seria bo, però, que s’hi
afegís un altre criteri: allò que tu no
et posaries mai ni ho posaries als
teus fills o néts, potser més val que
no ho presentis.

I una altra raó encara per anar
amb compte amb les donacions de
roba és el respecte que es merei-
xen també les persones voluntà-
ries que es dediquen a aquest ser-
vei. Fem-nos càrrec del munt de
roba inservible que han de descar-
tar. Seria més agradable per a ells
que els paquets de roba que pre-
sentem... fossin presentables.

MIQUEL A. FERRÉS

VEU DE LES PARRÒQUIES - Portar roba a Càritas FA ANYS

És un aliment que
ajuda a cuidar de la salut,

pel seu alt contingut en vit. A, B i C,
així com en minerals cobalt, bor,
zinc, calci, magnesi, ferro i potassi.
És ideal per als diabètics, donat
que regula el sucre en sang. Les
seves propietats depuratives ens
ajuden a netejar el cos i a millorar
problemes intestinals. Els betaca-
rotens que conté han demostrat
ser molt importants en la prevenció
de càncer. El seu alt contingut en
antioxidants ens ajuda a augmen-
tar les nostres defenses. La polpa

de la carabassa forma un gel que
fa d’acció suavitzant i protectora de
la mucosa de l’estómac, per això
està indicada per qui pateix d’aci-
desa d’estómac, digestions difícils
o gastritis, calma la irritació i el mal
d’estómac. La carabassa serveix
per eliminar cucs intestinals, té
propietats diürètiques i redueix les
diarrees. S’ha demostrat que dis-
minueix l’ansietat pel dolç en per-
sones addictes al sucre.

Consultes al 635 652986.
M.ª PILAR ANGUITA
Dietista-Nutricionista

LA NUTRICIONISTA RESPON
Beneficis de la carabassa

• Els jutjats de
primera instància
i instrucció i el
registre civil de
Sant Feliu estan
paralitzats per la
manca de mobi-
liari, línies telefò-
niques i personal
que es pugui fer
càrrec dels temes
penals. El titular
del jutjat n. 1,
Ángel Gil Hernán-
dez, que actual-
ment s’ocupa
dels tres jutjats,
ha explicat a la premsa  que no es poden celebrar judicis perquè a la sala
de vistes només hi ha el parquet del terra, i que els jutjats 2 i 3 no funcio-
nen per manca de telèfon. El Ministeri de Justícia ha invertit seixanta
milions de pessetes en els locals provisionals de la Rambla de la
Generalitat on es varen instal·lar les dependències judicials el dia 31 d’oc-
tubre. Els funcionaris s’han hagut de fer càrrec de la neteja dels nous
locals i han transportat amb cotxes particulars els documents  que hi havia
als antics locals de l’Ajuntament, on funcionava fins ara el jutjat número 1.
De moment, un mes després del trasllat, els funcionaris dels tres jutjats
han pogut solucionar el problema de la llum però no el del mobiliari i el del
telèfon. 

• La pel·lícula programada al T.A.M. ha estat Monjas a la carrera.
• El pesquer Apolo de Palamós, amb set persones a bord, va haver de

ser remolcat, el dilluns dia 3, fins al port de Sant Feliu, ja que quan esta-
va a setze milles de la costa es va obrir una via d’aigua a popa del vaixell
i va estar a punt d’enfonsar-se. 

• Després de quaranta-un anys d’estar allunyat de la nostra ciutat, Juli
Cateura Colomer, fill de Sant Feliu però resident a la República
d’Honduras, aprofitant els viatges que els estaments oficials organitzen
per facilitar la visita als seus llocs d’origen de persones nascudes a
Catalunya d’on n’hagin estat absents des de quatre dècades, ha passat
una setmana a Sant Feliu, acompanyat d’un seu nebot. Juli Cateura, que
cursà ensenyament a l’Escola d’Arts i Oficis de la nostra ciutat, on apren-
gué a dibuixar i a pintar de forma notòria, és l’autor de la capçalera de la
revista  guixolenca “Símbolo”, de l’any 1947. En terres hondurenyes, d’on
procedia la seva mare, va exercir de dibuixant comercial i també treballa
per compte del “Balneario San Francisco”, a uns vint km. de Tegucigalpa. 

• Del 13 al 20 de desembre se celebrarà la V Fira de Nadal al carrer
Verdaguer organitzada pels comerciants d’aquesta via ciutadana. 

• Un jove de 19 anys, veí de Sant Feliu, va haver de ser rescatat el dis-
sabte dia 8, al matí, pels bombers després d’haver caigut per en un preci-
pici en un paratge dels boscos de Romanyà, quan anava d’excursió amb
dos companys més. El jove va quedar ingressat a l’Hospital Josep Trueta
de Girona. 

• El guixolenc Joan Aviñó va guanyar el primer premi en el Concurs
Provincial de Fotografia. L’acte de lliurament dels guardons va tenir lloc a
Calonge.

• En futbol es donaren els resultats següents: Canovelles, 2 - Guíxols,
2; Vilartagues, 1 - Les Preses, 2, i Guíxols B, 3 - Cristinenc, 3. En bàsquet,
Sant Nicolau, 62 - Guíxols Peugeot, 67.

(Període del 6 al 13 de desembre de 1990)

Espelt és un
dels celler més
dinàmics de l’Em-
pordà, fruit de

molts anys de treball des dels
70’s, quan l’avi de l’Anna
Espelt (tercera generació i
actual directora i enòloga), va
comprar la finca a Vilajuïga.
Des d’aleshores, han ampliat
i replantat fins a convertir-se
en un del més acreditats ela-
boradors. La passió pel vi de
l’Anna la fan iniciar estudis
d’enologia, on el seu treball
de fi de carrera el dedica a la
viticultura ecològica. Ella en
secret, ja havia plantat ceps
al darrere del celler, sense
donar-los cap tractament quí-
mic, i poder observar la seva

evolució. Enguany, el seu pri-
mer vi ecològic ha estat pre-
miat amb el “Vinari de Plata”. 

SOL i VENT reflecteix la
convicció d’Espelt que els vins
han de ser un mirall del seu
entorn i l’han de respectar.
100% ecològic amb els ele-
ments del terroir quan es res-
pecta la naturalesa. Lledoner
negre (Garnatxa negra) 60%,
Monastrell 20% i Syrah 20%,
és saborós, amb tanins fins,
molt presents, que aporten
volum. Profund i llarg. Pot-
ència i elegància. Serietat i
alegria. Cal tastar-lo!

Puntuem: 89.  PVP.  9,65 €
RAMON REGINCÓS

viniclub@regincos.com 

VI DIVÍ  - SOL I VENT

Els escrits rebuts per aquesta
secció han d’estar degudament
identificats amb nom, cognoms,
adreça, DNI i un telèfon de con-
tacte i tenir una extensió màxima
de 1.000/1.500 caràcters amb
espais. Els que no reuneixin
aquests requisits no seran publi-
cats. Es donarà preferència de
publicació als escrits que facin
referència a temes locals i de la
comarca.

LES CLAVEGUERES DE 
L’ESTAT I LA GUERRA BRUTA
“El problema no són les clave-

gueres de l’Estat. El problema és
que l’Estat és una claveguera”,
va dir Duran i Lleida el 2012.
Deixeu-me dir que investigar
persones per la seva ideologia o
sense indicis, està expressa-
ment prohibit per la llei. És per
això que la creació d’una unitat
específica per investigar casos
de corrupció que puguin esquit-
xar el procés català és un dels
pitjors escàndols de la història
democràtica espanyola i mereix
que sigui investigada fins al
final.

Jorge Fernández Díaz, minis-
tre de l’Interior, està obligat a
donar explicacions. Segons la
circular interna publicada per
l’ARA: ¿Quin sentit té fer servir
agents d’afers interns, que
només poden investigar altres
policies, per investigar delin-

qüència econòmica quan ja exis-
teix una unitat específica amb
aquest objectiu, la UDEF? ¿Com
s’explica que fossin agents d’a-
fers interns els que fessin la
investigació preliminar del cas
que afecta Oleguer Pujol? ¿Per
què van ser ells els que van
detenir el Petit Nicolás? ¿Per
què surten sovint a la premsa
informacions falses atribuïdes a
la policia, com la del suposat
compte a Suïssa de l’alcalde de
Barcelona, Xavier Trias, provo-
cant-li una clara situació d’inde-
fensió? I què dir de l’autoria dels
informes falsos de la UDEF que
va publicar “El Mundo” en plena
campanya electoral catalana?

L’existència d’aquesta unitat
policial secreta posa en perill les
bases de l’estat de dret i la
mateixa Constitució, que afirma
que ningú pot ser discriminat
per motius ideològics. El minis-
tre Fernández Díaz ja ha creuat
moltes línies vermelles: una llei
de seguretat ciutadana que pre-
tén restringir el dret de manifes-
tació, la mort d’immigrants a
Ceuta per un ús indegut de
material antiavalots, etc., però
aquest episodi supera tots els
altres. Ras i curt: o explicacions
convincents o dimissió. No hi ha
cap altra sortida, la guerra bruta
ara és la de la informació. Els
escàndols de corrupció són
massa temptadors perquè no els
acabin usant els que no van
sobrats d’arguments per con-
vèncer.

JOSEP VIADER SERRA

L’Agrupació Càritas Sant Feliu-Vall d´Aro volem agrair al Grup de
Motards ELS PIRATES que aquest passat cap de setmana han organitzat
un festival al Teatre Municipal en el qual no es pagava entrada i a canvi
s’havia de portar aliments per Càritas.

Des de aquí donem les gràcies a l’esmentat grup per aquest gest gene-
rós, així com a les persones que actuaren i als espectadors ja que sense
ells tampoc hauria estat possible recaptar més de 40 caixes de queviures.

Tal com vàrem dir al Teatre, els aliments a Càritas sempre són benvin-
guts ja que cada setmana atenem més de 60 famílies, el que representa
entregar menjar per unes 200 persones. Molt agraïts a tothom. / CÀRITAS
SANT FELIU-VALL D’ARO.

NOTA INFORMATIVA DE CÀRITAS


